
Verksamhetsberättelse för Geysir 2020 

Föreningen har under 2020 bedrivit verksamhet i södra Småland och Blekinge. Följande 

aktiviter har styrelsen tillsammans med medlemmarna genomfört. Medlemmarnas önskemål 

som framkommit under 2019 låg som grund för valet av aktiviter. Geysir hade 122 

medlemmar under 2020 (inkl stöd- och familjemedlemmar). Av dessa var 29 barn och 

ungdomar.  

2020 var året då Corona tog sin plats i världen, detta påverkade så klart även föreningens 

verksamhet. Styrelsen har fått lägga ner mycket tid och funderingar för att kunna genomföra 

smittskyddsäkra evenemang och inomhusaktiviteter har fått ställas in. 

Träning/Tävling: 

• Geysirspelen var inplanerat tidigt på våren men fick ställas in pga av Corona 

• Öppen träning på ovalbanan i Tingsryd 3 olika tillfällen som var gratis för alla våra 

medlemmar. Dessa tillfällen var uppskattade och välbesökta. 

• Vi genomförde Vägtöltstävling på markerna till Björketorpsgård. 15 anmälda och cirka 

25 starter. Kul tävlingsform i lättsam miljö med ökat antal deltagare från föregående 

år.  

• Vi genomförde en sommarserie på travbanan i Tingsryd. 3 deltävlingar, varav en fick 

ställas in pga för få anmälda.  

 

Övriga aktiviteteter: 

• Flera Hemma-hos ritter har genomförts runt om hos medlemmar, ett kul sätta att 

umgås på tillsammans. 

• Sverigeritten, föreningen ansvarade för en sträcka.  Sju deltog i ritten, varav fyra från 

Geysir. Väldigt bra stöd och arrangemang från SIF. Sylvia Sundell från föreningen 

gjorde ett mycket bra jobb!  

• Höstritt genomförde i Binga med 11 deltagare. Glatt gäng red, två stopp med 

markfunktionärer som stod och väntade med varm linssoppa, blåbärssoppa, kaffe 

och kaka. 

• Fritidslägret i Skara, två deltog från föreningen Det var ca 30 personer som deltog, 

vilket också gav mycket i form av nya kontakter. Man diskuterade bla hur 

fritidsektionen kan utvecklas. 

• Smali-clinic fick ställas in pga för få anmälda. 

 

Styrelsens aktiviteter under året: 

• Riksstämman hölls digitalt. 1 deltagare från föreningen deltog (2 röster) 

• Ordförandekonferens som brukar hållas i samband med sport-SM ställdes in pga 

Corona. 

• SIF Höstkonferens genomfördes digitalt, två deltog från styrelsen. 

• Extra riksmöte hölls digitalt, ingen deltog från föreningen. 

• 5 st styrelsemöte har genomförts utöver kontinuerlig dialog i styrelsens facebook-

grupp. Fyra möten hölls digitalt och ett fysiskt.  

• Inget samarbete med Tingsrydstravet genomfördes under året pga Corona. Tidigare 

år har vi deltagit som funktionärer vid både travtävlingar och Veteranmarknaden,  


